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1 Zhrnutie stretnutia

Na začiatku stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov. Následne sme zreferovali, čo
sa podarilo za prvý týždeň šprintu.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Lukáš Šulek

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Rev́ızia splnených úloh
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2 Priebeh stretnutia

Rev́ızia splnených úloh

Hlavným bodom stretnutia je rev́ızia splnených úloh za posledný týždeň. Hned’ na začiatku sa J.Kočǐsko
opýtal Filipa, či vyriešil všetko, čo potreboval s externou firmou. Ten sa vyjadril, že ešte to nie je
kompletne doriešené a najradšej by si s nimi zavolal alebo sa stretol. J.Kočǐsko teda navrhol, že vytvoŕı
stretnutie v MS Teams na d’aľśı deň.

J.Kočǐsko sa vyjadril, že od d’aľsieho pondelka alebo utorka by už chceli začat’ testovat’ aplikáciu,
aj ked’ s jednoduchšou funkcionalitou, ale plne funkčnou. Následne nám budú podávat’ spätnú väzbu
a podl’a toho sa budú upravovat’ d’aľsie user stories.

Ďalej sa rozoberala angličtina v aplikácii. Aplikácia je dostupná v angličtine aj slovenčine. GDPR
v angličtine sa bude ešte dorábat’. J.Kočǐsko sa vyjadril, že to ešte nemuśı byt’, stač́ı to doriešit’ neskôr.
Stač́ı, že sa to bude dat’ preklikávat’ až neskôr. L’uboš dodáva, že frontend je spravený, preklikávat’

medzi jazykmi sa dá, chýba iba text GDPR v angličtine.
Filip sa potom vyjadril, že niektoré novinky v aplikácii ešte nestihol nasadit’. Dajú sa už ale posielat’

z aplikácie requesty na API FinStat.
Aranka tiež dodáva, že boli aktualizované obrazovky. Pýta sa, ako má nahradit’ skratku KUV v

angličtine. J.Kočǐsko odpovedá, že v angličtine použ́ıvajú termı́n ”beneficiary”.
J.Kočǐsko sa d’alej pýta, či budeme robit’ aj nejaké testovacie scenáre. Aranka hovoŕı, že scenáre sú

vlastne totožné s vytvorenými use casami. Filip dodáva, že na nejaké špeciálne testy momentálne nie
je čas. Aplikácia sa bude testovat’ po doplnených funkcionalitách.

Na konci J.Kočǐsko ešte zhodnotil, že sme spravili skvelý pokrok. S kolegyňou pripravia podklady
pre pripojenie na AML a Lexis Nexis, aby sme to mali k dispoźıcii a tiež GDPR v angličtine. Testy na
konci budú robit’ oni. V pondelok sa stretneme fyzicky v škole o 13:00.
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